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دربـــاره شرکت و محصولات آن یک توضیح مختصر بفرمایید 
لطفا.

 شرکت ما شرکت دانــش بنیان نوع یک در حــوزه الکترونیک و نرم 
افــزار و مخابرات اســت. معیار دانــش بنیان بــودن محصول معمولا 
تکنولوژی بالا )که هر کسی به راحتی نتواند آن را بسازد( در کنار کاربردی 
بــودن اســت. شرکت های دانــش بنیان هم خــودشــان سطح بندی 
دارنــد؛ بالاترین سطح تکنولوژی وهایتک بودن می شود سطح یک 
و بعد سطح دو و سه و بعد هم مستعد دانش بنیان. بعد از آن هم 
شرکت های خــاق قــرار می گیرند. شرکت ما دانــش بنیان نــوع یک 
هست که تعداد آنها خیلی محدود است. محصولی که ما تولید کردیم 
هم از نظر نرم افزاری و هم سخت افزاری، صفر تا صدش مال شرکت 
خود ماست. ما سیستم های ردیاب را هم خودمان تولید می کنیم که 
نسبت به بسیاری از نمونه های خارجی، قیمت بسیار پایین تری دارد و 
با اینکه شاید برای برخی باورپذیر نباشد، اما کارایی و کیفیت بهتری هم 
دارند. یک جاهایی هم که نسبت به نمونه های اروپایی کمبود وجود 
دارد، به خاطر این ویژگی که ما مرتب به مشتری خدمات می دهیم 
و حتی می توانیم سخت افــزار را هم براساس نیاز مشتری ویرایش 
 کنیم، در شرایط بهتری قرار می گیریم. چون مثا یک مشتری می آید 
و می گوید: یک جــوری تغییر بده که این سنسور هم روی دستگاه 

ع رفتید؛  چــرا به دنبال ایــن موضو
 ، یعنی ایـــده اولــیــه و انــگــیــزه ونــیــاز
ضـــرورت شغلی و یــا مسائل دیگر 

بودند؟
 من ابتدا رشته ام تجربی بود اما از ابتدا 
به حوزه های الکترونیک عاقمند بودم 
و برای همین هم از سال دوم دبیرستان 
در هنرستان و در رشــتــه الکترونیک 
ادامــه دادم و در مقطع کــاردانــی هم در 
دانــشــگــاه فــنــی و حـــرفـــه ای بـــودم و به 
همین ترتیب تا ارشد ادامه دادم. از سن 
۱۸ سالگی شروع کردم و در رشته رباتیک 
فعالیت می کردم اما خوب تجربه کافی 
نداشتم. چهار پنج سال طول کشید تا 
پخته شوم و بــازار را بشناسم. در سن 
2۵ سالی به ایــن مرحله رسیده بودیم 
که می توانستیم تشخیص بدهیم کدام 
پــروژه بهتر است و ورود به کدام پروژه 

اشتباه است.

هوشمندسازی همدان، برایمان اولویت داشت
روایتی از بالندگی یک شرکت دانش بنیان همدانی

ــال حاضر  ــ ــت. او درح ــدرس دانــشــگــاه و فــنــاور بــرتــر اســتــان هــمــدان در ســالــهــای 96 و 9۷ و 98 اسـ مــهــدی عـــرب زاده، مــتــولــد 1۳۷1 شــهــرهــمــدان، مـ
رئــیــس هیئت مــدیــره و مــدیــرعــامــل شــرکــت دانــش بــنــیــان »رایــــان الــکــتــرونــیــک انــدیــشــه هگمتانه« اســـت کــه از ســـال 91، فعالیتشان را در حــوزه 
ــرای پــروژه هــای هوشمندسازی ناوگان حمل و نقل عمومی  ع کــرده انــد و اکنون در زمینه شهر هوشمند و اج ــزار و مخابرات شــرو الکترونیک، نــرم اف
ــای شــرکــت خــود و مسیری کــه پــیــمــوده اســـت، می گوید. ــاورده ــت و ســازمــانــی دارای مــحــصــولات موفقی هستند. در ایــن مصاحبه، ایــشــان از دس

پروژه ای که 
ما با انجام آن 

دانش بنیان 
شدیم، سیستم 
هوشمند حمل 
و نقل است که 
دغدغه  ی خیلی 
از سازمان ها و 

ارگان هاست
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